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Mission

APS Guiding Questions:
Who am I?

Who are you?
Who are we together?

APS - Seven Values
Citizenship
Empathy
Inclusivity
Innovation
Relationships
Self-Awareness
Optimism
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Message from the Office

Learning since the beginning of November has included our history
with Hindu Heritage Month, Albanian Heritage Month, Treaty
Recognition Week and Holocaust Education Week. As one means of
working towards a world free of intolerance, racism, discrimination,
and hatred, we engage in this learning and education about the
Holocaust to combat antisemitism and other forms of hate and ensure
that never again means never again for anyone.

Our scholars have engaged in Remembrance Day activities that
allowed them to reflect on the past and peace. Our work with
Remembrance Day included considerations to amplify veterans’
stories that are often erased, and also reflects the diversity of our
communities. The intentional work of building thriving learning
communities where everyone feels like they are welcome, included
and belong remains a priority for us.

The Scholastic Book Fair and Clothing Swap all happened this week
with lots of engagement from families and scholars.

Last night, we welcomed families into the school for Parent Teacher
Interviews and conversation focused on progress reports. We
encourage families to celebrate success. There is much to be proud of
and focusing on those gains helps scholars to set goals for academic
achievement in the future.

Thank you for your continued partnership.

Ms. Jessa Mr. Pamayah
Principal Vice Principal

Resources for Families
Guide to the School Year
Centre for Black Excellence
Triple P Positive Parenting Seminars
Student Mental Health and Addiction Newsletter

November
November is Hindu Heritage Month

November is Albanian Heritage Month
November 1 Holocaust Education Week
November 3 Treaties Recognition Week

School Schedule
8:15 am - staff on duty outside



8:25 am - entry bell
8:30 am - learning block
10:10 am - 10:40 am recess
10:40 am -12:20 - learning block
12:20 pm - 1:20 pm lunch
1:20 pm - 3:00 pm learning block
3:00 pm - dismissal

Safe Arrivals: Please be on time for
school. If your child is late or will be
absent, please inform the school office

or use EDSBY to share this
information.

High School Open House Sessions for Grade 8 Students
You can access all YRDSB High School Open House Session Information here.

School Dates (Times), Website Link, and
Specialized Programs

Start Time and End
TIme

Milliken Mills H.S.
Grade 8 Open House:

Thursday, November 28, 2024
6:30 p.m. - 8:30 p.m.

YRDSB Family Dashboard

YRDSB is excited to launch our new Family Dashboard. The dashboard will give you secure
one-stop access to information and applications related to your child’s education. It is designed to
make it easier for families to engage with their child’s education. In this first phase, the dashboard
will include secure access to report cards when they are distributed and links to useful information
for parents/guardians.

Important notes before setting up your account:
● If you wish to use a different email, please contact the school to update your email on file

before creating your account. YRDSB email addresses (@yrdsb.ca, @gapps.yrdsb.ca) will
not be accepted.

● Each account must have a unique email address, if you have a shared family address that is
being used by more than one contact, you will only be able to set up one account. If you
would like to set up individual accounts for access, one of the contacts will need to contact
the school and update their email address on file with the school.

● As long as your email on file is the same for all your children, when you sign in to the Family
Dashboard, you should see all of your children.

● Passwords are required to be a minimum of eight characters and a maximum of 256
characters. Requires three out of four of the following types of characters: lowercase
characters; uppercase characters, numbers (0-9); symbols..

● Display Name refers to the parent/guardian who is creating the account. This does not have
to match the name in our system.

● If you are not sure of your child’s student number, it is your child’s student login for Google
Classroom.

● You only need information for one student to create your account. Once created, as long as
your email on file is the same for all your children, when you sign in to the Family
Dashboard, you should see all of your children.

● Once you have set up your account, you can access the dashboard using family.yrdsb.ca



or under Family Resources, which can be found on the homepage from the Board website or
school websites.

● If you forget your password – from the login screen, select the forgot password in order to
create a new password.

Setting up your account
● Visit family.yrdsb.ca to set up your account.
● Click “No account? Create one” under the email.
● Enter this email address into the email field and click the Next Button.
● Check your email, you will receive an email with a one-time code that expires within 30

minutes in order to confirm your identity.
● Return to the account creation screen and enter this code.
● Once your email has been validated you will be asked to create a password, enter a Display

Name (parent/guardian name) and enter the following information about your child or one of
your children for further verification:

○ Student Number
○ Student Birthdate
○ Student Home Address Postal Code

Accessing Support
More information, instructions and frequently asked questions are available on the Board website
Family Dashboard Help Page. A translation tool is available on the Board website that will translate
this information into over 80 languages.
A call centre is also available to support you with setting up your account. The call centre will be
available:

● November 19, 21st – from 5:00-8:00 p.m.
Contact:

● Newmarket and Northern York Region: 289-340-0036
● GTA/Toronto: 647-749-4324

For additional support, you can also email: FamilyDashboardHelp@yrdsb.ca

Reminders:

Students should bring every day:
● Please ensure your child(ren) comes to school daily with their lunch packed.
● Reusable Water bottles (water refill stations are open, drinking fountains are closed)
● Indoor shoes and an extra set of clothes for Kindergarten scholars, which can be stored in

the classroom
● Be prepared for outside (appropriate clothing, sunscreen, hats etc, mittens, boots, warm

coat, hat, and scarf)



Breakfast Club

Breakfast club is open everyday at 8 AM in the staffroom. Please have your children enter through
the front door and follow the signs to the staffroom. All scholars are welcome to attend.

Note: Breakfast Club opens at 8AM sharp. Early drop off is not available.

Aldergrove Lunch Programs

Aldergrove is providing following lunch
programs:
Tuesday: Pizza Lunch until January 28.
Wednesday: Sushi Lunch until January 29.
Thursday: Sub Lunch until January 30.
Friday: Lunch Lady. Please Order Here.

Thank you for your support. Funds raised support subsidizing field trips, Scientists in the School
workshops, Author visits and much more!

Treaties Recognition Week

“Today, some Canadians see
treaties as artifacts of another era
in their history, with no current
relevance. First Nations people
view treaties as “living”
agreements that respect their
status as nations, as recognized
in the Royal Proclamation of
1763. They see this as their
“inherent right” referred to in Section 35 of the Canadian Constitution.” (Maurice Switzer, “We are
all…Treaty People” p.34)

Treaties Recognition Week is November 3-9, 2024. First Nations were the original occupants of this
land we call Ontario. The British Crown (government) and First Nations negotiated and signed
treaties with the intent of delivering mutual benefits. First Nations signed as independent,
self-governing nations. Despite the promise of early treaties and the mutually respectful
partnerships they established, Indigenous peoples were targeted by colonial policies designed to
exploit, assimilate, and eradicate them.
Today, the Ontario Government is working to rebuild trust and relationships with treaty partners and
Indigenous peoples. Part of that effort includes educating Ontarians about the role treaties play in
our lives and relationships with each other today.
Canada is moving forward with Indigenous partners to advance Indigenous rights through
negotiations across Canada. To learn more about negotiations in progress please visit the
Government of Canada site.
During the week of November 3-9, 2024, we recognize the importance of treaties and bring
awareness to the treaty relationships between First Nations, Métis and Inuit and non-Indigenous
people throughout the province. There are 46 treaties in Ontario, and we all have a responsibility to
recognize, learn about and honour these treaties.



November is Hindu Heritage Month

November is Hindu Heritage Month. On December 8, 2016, the province of Ontario designated
November as Hindu Heritage Month as outlined in the Hindu Heritage Month Act. November 2022
marked Canada’s first official Hindu Heritage month. During this month, YRDSB recognizes and
celebrates the past, present and future
contributions and inspirational impact of Hindu
Canadians in our communities.
Hinduism is considered by some as one of the
world’s oldest religions, dating back over 10,000
years. With over 900 million followers worldwide,
Hinduism is the third-largest religion. Hinduism is a
henotheistic religion that worships one God while
acknowledging the existence of other gods. Some
of these deities include Brahma, Shiva, Paarvathi,
Lakshmi, Ganesha, Muruga, Kaali, and Vishnu,
along with others. Hinduism consists of many traditions and festivities that are celebrated
throughout the year. Diwali, Navaratri, and Ganesh Chaturthi are some celebrations in which
Hindus participate in Ontario, Canada, and around the world. For Hindu Canadians, faith-based
practices vary across communities, cultures and generations of people.

November is Albanian Heritage Month

November is Albanian Heritage Month as proclaimed by the Ontario government in 2015. Albania is
situated in eastern Europe, and the main language spoken is
Albanian. The majority of Albanians identify as Muslim
followed by Eastern Orthodox and Roman Catholic. There are
approximately 29000 Canadians with Albanian ethnicities. The
month of November is significant to people of Albanian origin
as it commemorates the Albanian Declaration of
Independence which took place on November 28, 1912.
Albania also recognizes Liberation Day, a day that Albania
was liberated from Nazi Germany forces after the Albanian
resistance on November 29, 1944.
The proclamation of November as Albanian Heritage Month
recognizes the diverse ways in which Albanian Canadians
have contributed to the intricate social and cultural makeup of Ontario. It is a month to celebrate
Albanian identity and acknowledge the histories and lived experiences of Albanian Canadians.

Holocaust Education Week

November 4 - November 10, 2024, marks the annual Holocaust
Education Week (HEW). Learning about the Holocaust in
classrooms, schools, and workplaces across the YRDSB is critical
to countering antisemitism and other forms of hate.
The Holocaust was the systemic, state-sponsored persecution and
murder of six million Jewish people by the Nazi regime and its allies,
and it’s critical that we not allow this cruel chapter of modern history
to fade from memory. During Holocaust Education Week, it is



important to also acknowledge that other racialized people, the Romas, people with physical
disabilities, and those who identify as 2SLGBTQIA+, among others, were also targeted and
murdered by the Nazis. As one means of working towards communities free of intolerance, racism,
discrimination, and hatred, educators are encouraged to discuss the Holocaust and the many
people who put their lives on the line in the face of antisemitism and other forms of hate.
Holocaust Education re-humanizes those who experienced and continue to experience the impact
of the Holocaust. By giving voice to those who perished at hands of the Nazi’s and their
collaborators, as well as the survivors and their descendants, we can ensure historical truths are
not trivialized or denied.

Bus Loop Safety

Drivers must not park and leave their vehicle in the “Kiss-and-Ride” or
Bus Loop as it can be unsafe for arrival and dismissal. The Staff
Parking Lot is closed and should not be used.

➢ Immediately drop off/pick up passengers
➢ NO sitting and waiting for your child
➢ NO leaving your vehicle
➢ This sign overrides any ‘kiss and rides’ or any instruction from non-city

officials

City of Markham School Zone Safety Guide

➢ Markham School Zone Safety Guide – The City wants to hear from you!
➢ Your opinion matters in making school zones and routes safer! Share your thoughts on the

challenges of travelling to and from school, and how the City can improve safety in the
neighbourhood.

➢ Please take a moment to complete the survey(External link). Together, we can create a
safer environment for school communities!





November 2024

🍲🥛🥞 The Breakfast Program is OPEN every day from 8:00 - 8:25 am

Sunday Monday Tuesday Wednesday Thursday Friday Saturday

1
All Saints’ Day
Diwali

2

3 4
Day 2
CAPC 9:30-11:30

5
Day 3
CAPC 9:30-11:30
Pizza Day🍕

6
Day 4
Sushi Day🍣
Gr 8s to Milliken Mills
High School

7
Day 5
CAPC 9:30-11:30
Sub Day🥪
Grade 6, 6/7 and 5/6
Holocaust Museum
Inter. Boys Volleyball Areas
School Council 6:30

8
Day 1
Lunch Lady
Intermediate Girls
Volleyball Areas

9

10 11
Remembrance Day
Day 2
CAPC 9:30-11:30

12
Day 3
CAPC 9:30-11:30
Pizza Day🍕

13
Day 4
Walk to School Wednesday
Sushi Day🍣

14
Day 5
CAPC 9:30-11:30
Sub Day🥪
Parent Teacher
Interviews - 3:15-8:00pm

15
Birthday of Guru Nanak Dev Ji
PA Day (No School)
Day 0
Parent Teacher
Interviews - 9:00-12:00pm

16

17 18
Day 1
CAPC 9:30-11:30
JK Observation Visits

19
Day 2

CAPC 9:30-11:30
Pizza Day🍕
JK Observation Visits

20
Day 3
Walk to School Wednesday
Sushi Day🍣
JK Observation Visits

21
Day 4
CAPC 9:30-11:30
Sub Day🥪
JK Observation Visits

22
Day 5
Lunch Lady
JK Observation Visits
Student Vs. Staff Volleyball

23

24 25
Day 1
CAPC 9:30-11:30

26
Day 2
CAPC 9:30-11:30
Pizza Day🍕
Scientist In School GR67-1

27
Day 3
Walk to School Wednesday
Sushi Day🍣

28
Day 4
CAPC 9:30-11:30
Sub Day🥪
Milliken Mills Open House
for Grade 8s

29
Day 5
Lunch Lady

30

📞Phone: (905) 470-2227 ✉️Email: aldergrove.ps@yrdsb.ca 📲Twitter: @aldergroveps
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Mission 

 

APS 指导问: 
我是谁?  
你是谁?  

我们在一起是谁? 

 APS – 七个价值 
Citizenship 公民责任 
Empathy 同理心 
Inclusivity 包容 
Innovation 创新 
Relationships 关系 
Self-Awareness 自觉 
Optimism 乐观 
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来自办公室消息 
 

自 11 月初以来，我们的学习活动包括印度教传统月、阿尔巴尼亚传统月、条

约承认周和大屠杀教育周。作为努力实现一个没有不容忍、种族主义、歧视和

仇恨的世界的一种方式，我们参与了关于大屠杀的学习和教育，以打击反犹太

主义和其他形式的仇恨，并确保对任何人来说，不再发生意味着不再发生。 
 

我们的学者参与了纪念日活动，让他们反思过去和和平。我们在纪念日的工作

包括考虑扩大经常被抹去的退伍军人的故事，同时也反映了我们社区的多样

性。有意识地建立繁荣的学习社区，让每个人都感到自己受到欢迎、被包容和

归属，这仍然是我们的首要任务。 
 

本周，书展和服装交换活动都举行了，许多家庭和学者都参与其中。 
 

昨晚，我们欢迎家庭来到学校进行家长教师访谈，并重点讨论学生进度报告。

我们鼓励家庭庆祝成功。有很多值得骄傲的事情，关注这些收获有助于学者为

未来的学术成就设定目标。 
 

感谢您的合作。 

Ms. Jessa                          Mr. Pamayah 
校长                                   副校长 

家庭资源 
学年指南 
黑人卓越中心 
积极育儿研讨会 
学生心理健康和成瘾通讯 
--------------------------------------------------------------------------------------------- 

十一月 
十一月是印度教传统月 
十一月是阿尔巴尼亚传统月 
十一月 1 日大屠杀教育周 
十一月 3 日条约承认周 

学校时间表 
上午 8:15 - 工作人员在外面值班 
上午 8:25 - 入校铃声 
上午 8:30 - 学习时段 
上午 10:10 - 10:40 休息 
上午 10:40 - 12:20 - 学习时段 
下午 12:20 - 1:20 午餐 
下午 1:20 -  3:00 学习时段 
下午 3:00 - 放学 

 
安全到校：请准时到校。如

果您的孩子迟到或缺席，请

通知学校办公室或使用 
EDSBY 分享此信息。 



YRDSB Family Dashboard  家庭仪表板 
 
YRDSB 很高兴推出我们新的家庭仪表板。仪表板将为您提供安全的一站式访问与您孩子的教育相关的信息和

应用程序。它旨在让家庭更容易参与孩子的教育。在第一阶段，仪表板将包括分发成绩单时的安全访问以及指

向父母/监护人有用信息的链接。 
 
设置帐户前的重要说明： 

• 如果您希望使用不同的电子邮件，请在创建帐户前联系学校以更新您存档的电子邮件。YRDSB 电子邮

件地址（(@yrdsb.ca, @gapps.yrdsb.ca）将不被接受。 
• 每个帐户必须有一个唯一的电子邮件地址，如果您有一个共享的家庭地址，并且被多个联系人使用，

您将只能设置一个帐户。如果您想设置个人帐户，其中一个联系人需要联系学校并更新他们在学校存

档的电子邮件地址。 
• 只要您存档的电子邮件与您所有孩子的一样，当您登录家庭仪表板时，您应该可以看到所有孩子的姓

名。 
• 密码长度至少为 8 个字符，最多为 256 个字符。需要以下四种字符中的三种：小写字母；大写字母、

数字 (0-9)；符号。 
• 显示名称是指创建帐户的父母/监护人。此名称不必与我们系统中的名称一致。 
• 如果您不确定孩子的学生编号，则它是您孩子在 Google 课堂上的学生登录名。 
• 您只需要一名学生的信息即可创建帐户。创建帐户后，只要您存档的电子邮件与您所有孩子的一样，

当您登录家庭仪表板时，您应该可以看到所有孩子的姓名。 
• 设置帐户后，您可以使用 family.yrdsb.ca 或家庭资源访问仪表板，该仪表板可在教育局网站或学校网

站的主页上找到。 
• 如果您忘记了密码 - 从登录屏幕，选择忘记密码以创建新密码。 

 
设置您的帐户 

• 访问 family.yrdsb.ca 设置您的帐户。 
• 单击电子邮件下的“没有帐户？创建一个”。 
• 在电子邮件字段中输入此电子邮件地址，然后单击下一步按钮。 
• 检查您的电子邮件，您将收到一封电子邮件，其中包含一个一次性代码，该代码将在 30 分钟内过期，

以确认您的身份。 
• 返回帐户创建屏幕并输入此代码。 
• 您的电子邮件验证通过后，系统会要求您创建密码、输入显示名称（父母/监护人姓名）并输入有关您

孩子或其中一个孩子的以下信息，以便进一步验证： 
1. 学生编号 
2. 学生生日 
3. 学生家庭住址邮政编码 

 
获取帮助 
更多信息、说明和常见问题解答可在教育局网站家庭仪表板帮助页面上找到。教育局网站上有一个翻译工具，

可将这些信息翻译成 80 多种语言。 
呼叫中心也可以帮助您设置帐户。呼叫中心将在以下时间开放： 

• 10 月 29 日、11 月 5 日、7 日、12 日、14 日、19 日、21 日 - 下午 5:00-8:00。 
联系方式： 

• Newmarket 和北约克地区：289-340-0036 
• 大多伦多地区/多伦多：647-749-4324 

如需更多支持，您也可以发送电子邮件至：FamilyDashboardHelp@yrdsb.ca   



提醒： 
 

学生每天应携带： 
• 请确保您的孩子每天来学校时带上午餐。 
• 可重复使用的水瓶（补水站开放，饮水机关闭） 
• 室内鞋和一套幼儿园学生的备用衣服，可存放在教室里 
• 为学生外出做好准备 （合适的衣服、防晒霜、帽子等、手套、靴子、保暖外套、帽子和围巾）  

 

Aldergrove 午餐计划 
 
Aldergrove 提供以下午餐计划： 
周二：披萨午餐，截止至 1 月 28 日。 
周三：寿司午餐，截止至 1 月 29 日。 
周四：潜艇三明治午餐，截止至 1 月 30 日。 
周五：Lunch Lady，从 10 月 18 日开始。 
 
感谢您的支持。筹集的资金将用于资助学生旅游、学校科学家研讨会、作家访问等！                                      

 

学校早餐  
早餐将于开学第一天（9 月 3 日星期二）上午 8 点在教职员休息室开始。请让您的孩子从前门进入，然后按照

指示牌前往教职员休息室。欢迎所有学者参加。  

 

注意：早餐俱乐部于上午 8 点准时开放。不可提早送孩子来。  
 
 

条约承认周 
 
“今天，一些加拿大人将条约视为他们历史上另一个时代的产物，与

当前没有任何关系。原住民将条约视为尊重其民族地位的“活”协

议，正如 1763 年皇家宣言所承认的那样。他们认为这是加拿大宪法第 
35 条中提到的“固有权利”。（Maurice Switzer，“我们都是……条

约人”，第 34 页） 
 
条约承认周是 2024 年 11 月 3 日至 9 日。原住民是这片我们称之为安大略省的土地的原始居住者。英国王室

（政府）和原住民谈判并签署了条约，目的是实现互惠互利。原住民作为独立、自治的国家签署了条约。尽管

早期条约承诺并建立了相互尊重的伙伴关系，但原住民仍成为殖民政策的目标，这些政策旨在剥削、同化和消

灭他们。 
 
今天，安大略省政府正在努力重建与条约伙伴和原住人民的信任和关系。这项工作的一部分包括教育安大略省

人民了解条约在我们今天的生活和彼此关系中所扮演的角色。 
 
加拿大正在与土著伙伴一起推进，通过加拿大各地的谈判来推进土著权利。要了解有关正在进行的谈判的更多

信息，请访问加拿大政府网站。 
在 2024 年 11 月 3 日至 9 日这一周，我们认识到条约的重要性，并提高人们对全省第一民族、梅蒂人和因纽

特人与非原住人民之间的条约关系的认识。安大略省有 46 项条约，我们都有责任认识、了解和遵守这些条

约。 
 



十一月是印度教传统月 
 
十一月是印度教传统月。2016 年 12 月 8 日，安大略省根据《印度教传统月法案》将十一月指定为印度教传

统月。2022 年 11 月是加拿大第一个正式的印度教传统

月。在这个月，YRDSB 表彰和庆祝印度教加拿大人在过

去、现在和未来的贡献以及对我们社区的鼓舞人心的影

响。 
有些人认为印度教是世界上最古老的宗教之一，可以追

溯到 10,000 多年前。印度教在全球拥有超过 9 亿信徒，

是第三大宗教。印度教是一种一神教，崇拜一个神，同

时承认其他神的存在。其中一些神灵包括梵天、湿婆、

帕尔瓦蒂、拉克希米、象头神、穆鲁加、卡利和毗湿奴

等。印度教包括全年庆祝的许多传统和节日。排灯节、

九夜节和象头神节是安大略省、加拿大和世界各地的印

度教徒参加的一些庆祝活动。对于加拿大印度教徒来说，基于信仰的习俗因社区、文化和世代而异。 
 

十一月是阿尔巴尼亚文化传统月 
 
安大略省政府于 2015 年宣布十一月为阿尔巴尼亚文化传统月。阿尔巴

尼亚位于东欧，主要语言是阿尔巴尼亚语。大多数阿尔巴尼亚人自认为

是穆斯林，其次是东正教和罗马天主教徒。大约有 29000 名加拿大人属

于阿尔巴尼亚族。十一月对阿尔巴尼亚裔人士意义重大，因为它是为了

纪念 1912 年 11 月 28 日发表的《阿尔巴尼亚独立宣言》。阿尔巴尼亚

还承认解放日，即 1944 年 11 月 29 日阿尔巴尼亚抵抗后从纳粹德国军

队中解放出来的一天。 
宣布十一月为阿尔巴尼亚文化传统月，承认了阿尔巴尼亚加拿大人为安

大略省错综复杂的社会和文化构成做出的多种贡献。这是一个庆祝阿尔

巴尼亚身份并承认阿尔巴尼亚加拿大人的历史和生活经历的月份。  
 

大屠杀教育周 
 
2024 年 11 月 4 日至 11 月 10 日是一年一度的大屠杀教育周 
(HEW)。在 YRDSB 的教室、学校和工作场所了解大屠杀对于打

击反犹太主义和其他形式的仇恨至关重要。 
大屠杀是纳粹政权及其盟友对六百万犹太人进行的系统性、国家

支持的迫害和谋杀，我们必须不让这段残酷的现代历史从记忆中

消失。在大屠杀教育周期间，还必须承认其他种族的人，包括罗

姆人、身体残疾人士和自认为是 2SLGBTQIA+ 的人等，也成为

纳粹的目标和谋杀对象。作为努力实现没有不宽容、种族主义、

歧视和仇恨的社区的一种方式，我们鼓励教育工作者讨论大屠杀

以及许多在反犹太主义和其他形式的仇恨面前冒着生命危险的

人。 
大屠杀教育重新赋予那些经历过和继续经历大屠杀影响的人以人

性。通过为那些死于纳粹及其同谋之手的人以及幸存者及其后代

发声，我们可以确保历史真相不会被轻视或否认。  
 
 



校巴环路安全 
 
司机不得将车辆停放在“Kiss-and-Ride”上下车接送区或校巴环路内，因为这

会影响上下车的安全。员工停车场已关闭，请勿使用。 
 
➢ 立即接送乘客 
➢ 请勿坐着等孩子 
➢ 请勿离开车辆 
➢ 此标志优先于任何“上下车接送”或非市政的任何指示 

 
 
 

万锦市学校校区安全指南 
 
➢ 万锦市学校区安全指南 – 市政府希望听到您的声音！ 
➢ 您的意见对于使学校区和路线更安全至关重要！分享您对往返学校的挑战以及市政府如何改善社

区安全的看法。 
➢ 请花点时间完成调查（外部链接）。我们可以共同为学校社区创造更安全的环境！ 
 

 
 

为 8 年级学生举办的高中开放日活动 
您可以在此处访问所有 YRDSB 高中开放日会议信息。 

 

School Dates (Times), Website Link, and 
Specialized Programs Start Time and End Time 

Milliken Mills H.S. (406) 
Grade 8 Open House:  

Thursday, November 28, 2024 

7:00 p.m. - 8:30 p.m. 

6:30 p.m. - 8:30 p.m 

 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 

 

Dear Families, 



 


